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Protokół Nr 11.2024
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 13 listopada 2024 r. godz. 11:00

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Marcin Grudnik - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał wszystkich 
członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 11.00.
\N posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 7 
członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Brak pan H. Gawlik, M. Majcher i T. Staniek - nieobecności 
nieusprawiedliwione. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -7 głosów (Aneta Bławat, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, 
Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie z zakresu promocji Powiatu 

Opatowskiego w 2024 r.
5. Przedstawienie bilansu spółki za rok 2023 oraz omówienie go przez Prezesa Zarządu Szpitala Św. 

Leona Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie.
6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych 

z zakresu administracji rządowej.
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7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym na rok 2025,
b) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających na 2025 r.,
c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie oraz terminu i sposobu ich wnoszenia,
d) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Dziennego Domu „Senior +" w Stodołach - 

Koloniach.
8. Sprawy organizacyjne.
9. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia, następnie 
zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -7 głosów (Aneta Bławat, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, 
Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.4. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie z zakresu promocji Powiatu 
Opatowskiego w 2024 r.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Paulinie Bakalarskiej - Dyrektorowi Powiatowego Centrum 
Kultury w Opatowie, która przedstawiła informacje z bieżącego funkcjonowania jednostki.

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do informacji przedstawionej przez Dyrektora 
Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie.

Wobec braku głosów przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
Przedmiotowy materiał stanowią kolejno załączniki nr 5 i 6.

Ad. 5. Przedstawienie bilansu spółki za rok 2023 oraz omówienie go przez Prezesa Zarządu Szpitala 
Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Jakubowi Gdowskiemu - Prezesowi Zarządu Szpitala Sp. z o. 
o. z siedziba w Opatowie, który przedstawił bilans spółki za rok ubiegły.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał o nadwykonania, czy zostały one już 
zrefundowane przez NFZ.

Prezes odpowiedział, iż za I i II kwartał otrzymali już środki, oczekują teraz za nadwykonania za III 
kwartał, ale myśli, iż jeszcze w listopadzie powinny zostać one wypłacone.

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał o zapisy na rehabilitację, 
z czego wynikają zapisy dopiero na luty 2026 r.
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Odpowiedzi udzielił Prezes, który poinformował, iż pieniądze szpital ma, ale jest problem 
z finansowaniem tego typu świadczeń.

O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która powiedział, iż cały czas 
walczymy o zwiększenie kontraktu na rehabilitację. Dodała, iż sytuacja w ochronie zdrowia jest 
bardzo trudna i NFZ nie ma pieniędzy. Wskazała, iż nasz szpital jest w bardzo dobrej kondycji 
finansowej na tle innych szpitali.

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania do informacji przedstawionej przez Prezesa 
Zarządu Szpitala.

Wobec braku głosów przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
Przedmiotowy materiał stanowią kolejno załączniki nr 7 i 8.

Ad. 6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2028.
Pan Przewodniczący Marcin Grudnik udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2028 stanowiący 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący M. Grudnik poddał pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2028 pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -7 głosów (Aneta Bławat, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał 
Schab, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2027, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
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W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -7 głosów (Aneta Bławat, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał 
Schab, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

c) o zmianie uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z 
zakresu administracji rządowej.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Arturowi Kargulewiczowi - Kierownikowi Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego, który zapoznał członków komisji z projektem uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu 
administracji rządowej.
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu 
administracji rządowej.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 7 głosów (Aneta Bławat, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał 
Schab, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym na rok 2025.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały, następnie zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania bądź 
uwagi do przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku pan Przewodniczący przeszedł do 
omawiania kolejnego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających na 2025 r.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Justynie Rajcy - Kierownikowi Wydziału Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, która pokrótce omówiła niniejsze wysokości opłat.
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających na 2025 r.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół Nr 2 w Opatowie oraz terminu i sposobu ich wnoszenia.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu panu Markowi Gołasie - Kierownikowi Wydziału 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, który przedstawił wysokości opłat za zakwaterowanie w 
Bursie oraz pełne wyżywienie.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
zakwaterowanie w Bursie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie oraz terminu 
i sposobu ich wnoszenia
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 
w Opatowie.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu panu Markowi Gołasie, który w skrócie przedłożył 
projekt uchwały.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz 
włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Dziennego Domu „Senior +".
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - Kierownikowi Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która przedłożyła projekt uchwały.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała, ile jest uczestników obecnie w 
Dziennym Domu „Senior +" w Stodołach - Koloniach i w jaki sposób te osoby tam docierają.
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Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik, która poinformowała, iż obecnie jest tam 13 uczestników, 
których w ramach projektu dowozi nasz bus i teraz jak przejdą do Ożarowa bądź Opatowa również 
będą dowożone. Pani Kierownik nadmieniła, iż uczestnicy zadeklarowali, iż chcieliby zostać 
przeniesieni do seniora w Opatowie.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała jak długo trwała użyczenie 
i z jakiego powodu nie ma możliwości przedłużenia umowy.

Odpowiedzi udzielił pani Wicestarosta, która wskazała, iż umowa była taka, iż mogliśmy 
wynajmować budynek w zamian za remont. Jednakże mamy swój lokal w Opatowie i możemy go 
zagospodarować i seniorzy wyrazili chęć przejścia do Opatowa.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała jaka kwota został 
zainwestowana w ten remont.

Odpowiedzi udzieliła pani Katarzyna Ambryszewska, która poinformowała, iż była to kwota ponad 
400 tys. zł i były to pozyskane środki ministerialne.

O zabranie głosu poprosił pan Marcin Wróblewski, który zapytał, czy lokal był użyczony od osoby 
fizycznej czy prawnej.

Pani Katarzyna Ambryszewska poinformowała, iż użyczamy to od SKR-u.

Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad.8. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący M. Grudnik zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:12).

Protokołowała:
Sylwia Lenart

Przewodniczący Komisji
budżetu, rozwoju gospoęł^fćzegb i promocji powiatu

Marcl lik
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